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1、假期里，我们不会忘记您的。
during the holidays, we won\'t forget you.
2、寄上一份礼物，希望你们会喜欢。
a present from me is on the way. hope you\'ll like it.
3、希望你能在圣诞节前收到这张卡片。
i hope you can receive the card before christmas.
4、我张开双臂，盼与你共度圣诞佳节。
my arms are wide open for you this christmas.
5、祝圣诞快乐，新年充满幸福和成功。
wishing you all a merry christmas and a new year bright with joy and success.
6、值此佳节，谨对您的辛勤栽培表示感谢。
for your hard work and patience on this holiday season.
7、我们不能在一起过圣诞节真是太遗憾了。
it\'s really a shame we can\'t be together at christmas.
8、美丽的圣诞节之际，谨致我的思念与祝福。
the beauty of the christmas season, my thoughts and best wishes.
9、圣诞快乐!愿圣诞的喜悦整年萦绕你心间。
merry christmas! may the joy of christmas linger in your heart.
10、以我所有的爱心与真诚祝你及全家圣诞快乐。
with all my love and best wishes to you and your family a very merry christmas.
11、寄上无限的思念和最美好的祝愿，你们的女儿。
a warmest thoughts and best wishes from your daughter.
12、平安夜请给我与你共度的机会，小小的要求能满足我吗?
please give me the chance to spend with you on christmas eve, small request can you meet me?
13、愿你的圣诞光彩夺目，愿你的新年灿烂辉煌!佳节快乐!
wishing you a sparkling christmas and bright happy new year! happy holidays!
14、圣诞节上我家吃饭去，一定要去啊──饭管够，酒菜自备!
my house to eat on christmas day, must go to ─ ─ rice tube enough, bring their own tables!
15、愿圣诞之夜的烛光，开启你心头一喜悦，使你的新年亮丽辉煌。
may the christmas candle, open a touch your heart with gladness and make your new year bright.
16、愿圣诞的烛光带给你祥和与喜悦，祝你的圣诞和新年充满爱。
may the christmas candle bring you peace and joy, wish your christmas and new year filled with love.
17、想你时候才感觉寂寞。今个圣诞节我会最最寂寞。一个人时不寂寞。
miss you when i feel lonely. this christmas i most lonely. a person is not lonely.
18、平安夜，升好炉火，挂好袜子，准备迎接――满脸烟囱灰的我的到来。
on christmas eve, good fire, hang up stockings, ready to meet - a full face of chimney ash my coming.
19、圣诞节，把袜子翻过来，里朝外，挂在床边，整个世界便都是你的礼物。
christmas, flipped the socks, inside out, hanging in the bed and the whole world is your gift.
20、献上最诚挚的祝福，祝您新年恰愉快。全体职员祝您及家人圣诞快乐。
the most sincere blessings, i wish you a happy new year. your entire staff wishes you and yours a most happy christmas.
21、当圣洁的雪花在天际飘零的时候，在平安夜，愿诺亚方舟能捎去诚挚问候。
when the sanctity of the snowflakes in the sky fell on christmas eve, wish noah\'s ark can take sincere greetings.
22、寒冬里的浪漫，如雪花飞舞。风声里的心语，似藤蔓缠绵。祝你圣诞快乐。
the romance of winter, like snow. the words in the wind, like a vine lingering. wish you a merry christmas.
23、圣诞节踮着脚尖，轻快地走来，请迎着她轻轻地，轻轻地说出你心中的期待!
the christmas stand on their toes, walking briskly, please meet her gently, gently speak your heart look forward to!
24、宝宝，圣诞节又要到了，我有祝福给你，希望你明年聪明一点，可爱一点，哎!
baby, christmas is coming again, i have a greeting to you, hope you smarter next year, lovely, ah!
25、让温馨的祝愿、幸福的思念和友好的祝福，在圣诞佳节来到你身边，伴你左右。
may the warmest wishes, happy thoughts and friendly greetings, come at christmas and stay with you all the year through.
26、听!圣诞老人的铃声，快出去看看呀!怎么这么快就回来了?什么，是倒垃圾的!
listen! the ringing of a santa claus, quickly go out and see! how so quick come back? what is rubbish!
27、淡淡一点的友情很深，淡淡一点的味道很纯，淡淡一点的祝福最真，祝愿圣诞快乐!
the faint smell of point light a deep friendship, very pure, light blessing the most true, wish merry christmas!
28、圣诞老人跟我说，如果我是真的爱你，圣诞节就一定会到来!你说，圣诞节会来吗?
santa claus told me that if i really love you, christmas will come! you say that christmas day will come?
29、亲爱的，我真想缩小，好钻进你的圣诞袜里。我想我一定是你最想得到的圣诞礼物!
dear, i really want to shrink, good into your christmas stockings. i think i must be the christmas gift would you most like to get!
30、身体健康是人生中的幸福!你的安康，牵挂所有同学的心。老师，圣诞节快乐!
good health is the greatest happiness in life! all the students your well-being, caring heart. the teacher, merry christmas!
31、美好的回忆中融进深深的祝福，温馨的思念里带去默默的祈祷，多多保重，如愿而归!
into deep blessing in the beautiful memories, warm thoughts brought to silently pray, wish for! take care of yourself.
32、送你的礼物实在太重了，鹿车拉不动，只好亲自送了，记得等着我，等着我说圣诞快乐!
your gift is too heavy, deer car, had to personally deliver, remember to wait for me, waiting for me to say merry christmas!
33、你的平安是我的愿望，你的真心是我的幸福，而我给你的礼物是：你我不久就要见面了!
your peace is my desire, your heart is my happiness, and my gift to you is: you and i will meet soon!
34、送你的礼物实在太重，鹿车拉不动，只好亲自送。记得等着我，等着我说……圣诞快乐!
your gift is too heavy, deer car still, had to personally deliver. remember to wait for me, waiting for me to say... merry christmas!
35、新千年的平安夜与你相守一生一世!让圣诞老人装下我们两颗真挚的心，相知相伴今生!
the new one thousand christmas eve together life with you! for santa claus to put both of our sincere heart, to know each other accompany this life!
36、无论我在哪里，我离你只有一个转身的距离，让我的心陪你在这个平安夜里的共同舞起。
wherever i am, i am only a turned and distance from you, let my heart dance with you on this christmas eve.
37、听，圣诞老人的铃声，快去看看啊，怎么这么快就回来了，什么，倒垃圾的，别太急哦!
listen, santa\'s ringing, go and take a look at ah, how to come back so soon, what, taking out the trash, don\'t worry!
38、这时髦的大好日子里，我有万千祝福而无从说起，只想很老土的向你说四个字：圣诞快乐!
this fashionable good day, i have myriad blessings and don\'t speak, i only want to say to you is very old-fashioned four word: merry christmas!
39、在这时髦的大好日子里，我有万千祝福而无从说起，只想很老土的向你说四个字：圣诞快乐!
in this stylish good day, i have myriad blessings and don\'t speak, i only want to say to you is very old-fashioned four word: merry christmas!
40、紫色的雪花，白色的冬天，红色的圣诞，暖色的季节，在这宁静的时刻，提前祝你圣诞快乐!
purple snow, the white winter, the red christmas, warm color of the season, in this quiet moment, wish you a merry christmas in advance!
41、孩子啊，我是圣诞老人，有一份圣诞礼物要送给你。什么，你们家没有烟窗，还是不去买了!
child, i am a santa claus, there is a christmas gift for you. what, in your family without smoke window, or not to buy!
42、深深祝福，丝丝情谊，串串思念，化作一份礼物，留在你的心田，祝你圣诞快乐，新年幸福!
deeply bless, filar silk, so miss, turned into a gift, stay in your heart, wish you a merry christmas and a happy new year!
43、空中点点闪烁的银光环绕着缤纷的梦想，祝福你，双手合十许下的心愿，都一一实现在眼前。
air of twinkling dots silver around the colorful dream, bless you, hands pressed together make a wish, all in sight.
44、面对圣诞，面对身边匆匆而过的人，想起你，心中有一种感动。爱就是那种无法言抒的表达。
in the face of christmas, in front of the person and the side in a hurry, i think of you, there is a kind of touched in my heart. love is an expression that beyond words to express.
45、当我在触碰着冰冷的键盘，我犹豫着你，遥远的回忆淌在我的泪滴，只有默默祝你圣诞快乐!
when i was in touch with the cold keyboard, i hesitated, you distant memory in my tears dripped, only silently wish you a merry christmas!
46、圣诞老人冲着我大笑，男孩女孩冲着我欢笑，爸爸妈妈冲着我微笑，听短信的人痴痴地傻笑。
santa claus is laughing at me, boys and girls laugh at me, mom and dad smiling at me, listen to the person who is begging giggle.
47、论身材你苗条修长，论气质你天下无双，若男人看到你定会喊你一声——大妈，圣诞节快乐啊!
theory of slender figure you slim, the unique theory of temperament you, if a man see you will shout you, aunt, merry christmas!
>圣诞节幽默英语祝福短信篇二
Merry Christmas!
圣诞快乐！
Merry Christmas and a happy new year.
敬祝圣诞，恭贺新喜。
Best wishes on this holiday season.
献上最诚挚的节日祝福。
We wish you a merry Christmas.
我们祝你圣诞快乐。
Wishing you a beautiful holiday season.
节日愉快。
Wishing you health and happiness in the year to come.
祝你在新的一年里健康，快乐。
May peace, happiness and good fortune be with you always.
祝您年年阖第平安，岁岁满目吉祥。
Dear mom and dad: Thank you for everything.
亲爱的爸爸妈妈：感谢您们所给予的一切。
I\'ll be home to spend Christmas with you.
我将回家与你们共度佳节。
Miss you at Christmas.
圣诞佳节，我想念你们。
Warmest thoughts and best wishes from your son (daughter).
寄上无限的思念和最美好的祝愿，你们的儿子（女儿）。
Merry Christmas to my dearest parents!
祝我亲爱的爸妈圣诞快乐！
Much joy to you in the upcoming year.
愿您在新的一年充满快乐。
Thank you for all you have done for us.
感谢您为我们所做的一切。
Thank you for your hard work and patience.
对您的辛勤栽培表示感谢。
Wishing you and your family a very merry Christmas.
祝福您及全家圣诞快乐。
A merry Christmas from all of your students.
祝您圣诞快乐！---您的全体学生敬上。
May happiness follow you everywhere … just like we do.
愿快乐随时与您同在，就如同我们与您寸步不离。
May the joy of Christmas be with you throughout the year.
愿圣诞佳节的喜悦，伴您度过新的一年。
May joy and health be with you always.
祝您永远健康快乐。
May happiness follow you wherever you go!
愿您幸福快乐，直到永远！
Your entire staff wishes you and your family a most happy Christmas.
全体职员祝您及家人圣诞快乐。
Merry Christmas, my best friend.
祝我的挚友圣诞快乐。
I hope we can spend the holidays together.
希望我们能一起过圣诞节。
Best of luck in the year to come.
愿你在未来的一年里，吉星高照。
Wishing you all the blessings of a beautiful Christmas season.
愿你拥有所有美丽的圣诞祝福。
I have but one thing to say today: I love you!
今天，我只有一句话要告诉你：我爱你！
You\'re the best Christmas present I\'ve ever got.
你是我所收到的的圣诞礼物。
I only want you for my Christmas gift!
我只要你作为我的圣诞礼物！
Even though we are apart, you are in my heart.
千山万水，隔不断我对你的思念。
Let\'s never spend Christmas apart.
让我们永不独享圣诞节。
Here\'s a tender Christmas kiss for you.
献给你一个温柔的圣诞之吻。
With all good wishes for a brilliant and happy Christmas season. Hope things are going all right with you.
在这辉煌快乐的圣诞佳节，献上一切美好的祝福！祝一切顺心如意！
A cheery Christmas and the New Year hold lots of happiness for you!
给你特别的祝福，愿圣诞和新年带给你无边的幸福、如意。
It\'s really a shame we can\'t be together at Christmas …you must be jumping for joy!
我们不能在一起过圣诞节真是太可惜了……您一定乐得跳起来了！
A Merry Christmas and a wonderful New Year.
圣诞快乐，新年好！
Warm greetings and best wishes for Christmas and the New Year!
致以热烈的祝贺和良好的祝福，圣诞快乐，新年快乐。
May you have the best Christmas ever.
愿你度过最美好的圣诞节！
Thinking of you and wishing you a beautiful Christmas season.
美丽的圣诞节之际，谨致我的思念与祝福。
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for you and your family， boss， during this holiday season!
值此圣诞佳节，老板，献给您及您家人。
there\'s no place like home for the holidays.在这佳节里，没有比家更好地方了。
best wishes for a wonderful new year.献上最诚挚祝福，祝您新年恰愉快。
may the joy of christmas be with you throughout the year.愿圣诞佳节喜悦，伴随您在度过新一年。
may joy and health be with you always.祝您永远健康快乐。
may happiness follow you wherever you go!
愿您幸福快乐，直到永远永远。
a special card from your grandson.您孙子，寄上一张特别卡片。
a christmas wish from your nephew.您侄儿祝您圣诞快乐。
wishing you and yours a happy happy new year.万事如意，合家平安。
your entire staff wishes you and yours a most happy christmas.全体职员祝您及家人圣诞快乐。
merry christmas， my best friend.祝我挚友圣诞快乐。
a christmas greeting to cheer you， my good friend.希望圣诞祝福给你带来欢乐，我好朋友。
take your passion and make it come true.发挥你热情，让理想变为现实。
i hope we can spend the holidays together.希望我们能一起过圣诞节。
to hong from your good friends at peking u.送给红——北大一群好友。
best of luck in the year to come.愿你在未来一年里，吉星高照。
a merry yuletide!
圣诞快乐!
本DOCX文档由 www.zciku.com/中词库网 生成，海量范文文档任你选，，为你的工作锦上添花,祝你一臂之力！
